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Opfølgning på tidligere stillet spørgsmål:

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 25. november 
2004 (Alm. del – spørgsmål nr. 68) udbedt sig min besvarelse af følgende:

Spørgsmål 68:

”I forlængelse af henvendelsen af 20/11-04 fra Center for Bio-diversitet, jf. alm. del, bi-
lag 99, vil ministeren oversende kopi af sit svar til Folketingets Ombudsmand i denne 
sag?”

Svar:

Jeg har i svar til Udvalget af 14. december 2004 oplyst, at Fødevareministeriet på davæ-
rende tidspunkt ikke havde modtaget henvendelse fra Folketingets Ombudsmand i på-
gældende sag. Fødevareministeriet har efterfølgende modtaget henvendelse i sagen, og
ministeriets svar til Center for Biodiversitet oversendes vedlagt.

Det fremgår af svaret til Center for Biodiversitet, at ministeriet ikke finder belæg for de 
rejste klagepunkter. Jeg vil dog gerne understrege, at stor åbenhed har høj prioritet for 
mig. Større fremtidige afrapporteringer på området vil ske i åbenhed og med høring i 
Genressourceudvalget, hvor de forskellige avlsgrene inden for arbejdet med bevarelse af 
danske husdyrracer er repræsenteret. Hver avlsgren har så mulighed for at høre sit bag-
land, og på denne vis får vi sikret en bred og åben inddragelse af interessenterne på om-
rådet. 
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